
Stand van zaken " Breugel Leeft "

Breugel Leeft!
December 2008:
Onlangs werd tijdens een informatiebijeenkomst een reactie gevraagd op het uitvoeringsprogramma Breugel Leeft! Ruim
90 mensen uit Breugel waren aanwezig om hun reactie te geven.
Wethouder Verschelling: â€œIk ben erg tevreden met de opkomst. Dat toont maar weer dat Breugel betrokken is en graag
mee wil praten over hun leefomgeving. We hebben veel reacties gekregen. Nu zijn wij als college weer aan zet om
daarover een advies te schrijven en aan de commissie Grondgebiedzaken voor te leggen. De raad bespreekt het
uitvoeringsprogramma op 29 januari 2009. Ik hoop dat Breugel zich dan weer laat zien!â€
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